
 
Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 7/2024 
 

2024-05-30 

Protokoll 7/2024 

fört vid Bromma stadsdelsnämnds sammanträde torsdagen 
den 30 maj 2024 kl. 18:30-20:15, Alviks kulturhus 
 

Ledamöter Johan Heinonen (S) Ordförande 
Mattias Keresztesi (M) 1:e vice ordförande 
Rose-Marie Rooth (V) 2:e vice ordförande 
Stina Andersson (S) 
Svante Thorell (MP) 
Alexander Saednia (M) 
Sara Emrooz (M) 
Findel Madison (SD) 
Johan Duvdahl (C) 
Laila Abdallah (S) 
Petter Jennervall (S) 
Pelle Johansson (S) 
Stefan Ennerfelt (L) ersätter Louise Minnhagen (L) 
 

Ersättare Tove Lönstad (S) 
Albin Ringstad (S) 
Thomas Nicholas (V) 
Terese Nordberg (V) 
Johanna Klamming (MP) 
Mikael Valdorson (M) 
Magnus Ljungkvist (S) 
Erik Thonfors (C) 
Christopher Oskarsson (KD) 
 

Övriga närvarande Susanna Halldin Olsson Stadsdelsdirektör 
Eva Runestig Avdelningschef 
Susanne Karlsdotter Avdelningschef 
Joel Färlin Avdelningschef 
Fredrik Skoglund Avdelningschef 
Caroline Blomberg-Ohlström Avdelningschef 
Timmie Aspelin Nämndsekreterare 
 

Justerare Johan Heinonen (S) och Mattias Keresztesi (M) 
 

Datum för justering 2024-05-31 
 

Paragraf §46 
 

Sekreterare Timmie Aspelin 



Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 7/2024 
 

2024-05-30 

  



Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 7/2024 
 

2024-05-30 

 

§ 46 
Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 2024  
BRO 2024/168 
 

Beslut  
Nämnden lägger protokollet till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Stefan Ennerfelt (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
I Protokoll rådet för funktionshinderfrågor daterat 2024-03-19 
noterar Liberalerna ett antal kritiska synpunkter på hur politiken 
styr verksamheten. Vi lyfter här två. 
 
Den första avser Nytt program för tillgänglighet och delaktighet för 
personer med funktionsnedsättning 2024-2029. Rådet kommenterar: 
"Dock upplevs dokumentet i mycket som en strategisk 
plakatprodukt som är svårt att ge negativa synpunkter på där 
problemet snarare är att åtgärder för att realisera programmet inte 
upplevs tillräckliga". 
 
Liberalerna har återkommande sett och kritiserat, att program och 
handlingsplaner saknar konkretion och tydliga mål och åtgärder. 
Resultatet blir att om det inte tydligt står att något ska göras av 
stadens verksamheter så är risken att väldigt lite faktiskt också 
händer i verkligheten. 
 
Den andra frågan värd att notera i protokollet är att rådet hävdar att 
stadsdelar fortfarande gör väldigt olika bedömningar vad gäller 
exempelvis assistans och ledsagning, trots att det finns ett enigt 
fullmäktige som uttalat att det ska vara lika i staden. 
 
Liberalerna har länge kämpat för att stadsdelarna ska vara generösa 
och enhetliga i sina bedömningar. Vi ser därför att det blir extra 
viktigt att det som uttalas också genomförs. 
 
Handlingar i ärendet 

 1597697 Protokoll råd för funktionshinderfrågor 2024-03-19 
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